
Predlogi in vprašanja delegatov
36. seja zbora krajevnih skupnosti, 3. 6. 1985

KS SENICA, MEDVODE ....-_ • • , :

Vprašanje:
Delegaciji sta sprožili vprašanje glede financiranja komunalnih

objektov po sistemu »dinar na dinar.« Izrazili sta bojazen, da bi
bil tak način financiranja ukinjen, s tem pa bi tudi zastale aktivnosti
na tem področju v manjših primestnih KS.

Odgovor:
O načinu prispevanja občanov v krajevnih skupnostih občine

Ljubljana-Šiška za hitrejšo realizacijo najbolj perečih komunalnih
vprašanj v teh krajevnih skupnostih je komunalna skupnost Iju-
bljanskih občin obveščena, toda tega načina sofinanciranja ni
mogla vključiti v programske naloge za leto 1985. Pobudo bomo
prav gotovo upoštevali pri pripravi srednjeročnih in letnih progra-
mov v naslednjem petletnem obdobju. Poizkušali jo bomo tudi
sistematsko dodelati v smislu, da bodo občani za naloge, ki bodo
prioritetne v naslednjem srednjeročnem obdobju lahko združevali
oziroma hranili sredstva, za vnaprej pa bomo iskali rešitve tudi za
občasna sofinanciranja manj pomembnih nalog.

Odgovor pripravila:
Komunalna skupnost

Ijubljanskih občin

37. seja zbora krajevnih skupnosti, 11.7. 1985

KS VIŽMARJE-BROD
Vprašanje:
Sprašujejo, kdaj bo na območju njihove KS zgrajena kanaliza-

cijska mreža?

Odgovor:
V odgovoru ZIL TOZD Urejanje stavbnega zemljišča navaja, da

je približno 50% omenjenega območja brez kanalizacije. Družbe-
na sredstva ne omogočajo izgradnje kanalizacije, kar pa bi bilo
nujno, saj leži območje v III. varstveni coni vodnih virov. Komunalni
deficit je nastal iz dveh razlogov: nekateri občani niso plačali pri-
spevka in upravljalec (Komunalna skupnost Ljubljana-Šiška oz.
Sklad za komunalno urejanje stavbnih zemljišč) ni zgradil komu-
nalnih naprav oz. je sredstva uporabil za druge soseske. V letu
1985 bo ZIL pridobil del tehnične dokumentacije za še nezgra-
jene komunalne naprave, ovrednotil dela, izdelal pregled plačil
stroškov za komunalno opremo v preteklih letih in izdelal predlog
z variantnimi rešitvami finančne konstrukcije za financiranje iz-
gradnje komunalnih naprav. Glede na to, da občani na tem podro-
čju še niso ničesar prispevali za izgradnjo fekalne kanalizacije se
bo potrebno na nivoju Ljubljane dogovoriti za način financiranja,
saj le-to ni rešfeno niti za območja v I. in II. varstveni coni vodnih
virov. Po planu je predviden pričetek gradnje kanalizacije v Viž-
marjih po letu 1986.

38. seja zbora krajevnih skupnosti, 26. 9. 1985

KS PODUTIK

Vprašanje: '
Kdaj se bodo končala dela na Ul. Marije Hvaličeve?

Odgovor:
Dela pri izdelavi meteornega kanala po Mladinski ulici so bila

končana dne 15.8.1985 razen ponovnega asfaltiranja.
Dela na Ulici na Straški vrh so bila naročena dodatno (izven

pogodbe) prav tako tudi ostala dela na odseku Ul. Marije Hvalič,
ter so bila brez asfaltiranja (prečno in vzdolžno odvodnjavanje)
končana dne 24. 9. 1985.

Z asfaltiranjem Mladinske ulice, pločnika Ul. M. Hvalič (dodatno
naročilo) saniranjem starih neustrezno izvedenih prekopov ter
asfaltiranjem Ul. na Straški vrh v dolžini 10 m se je pričelo dne
25. 9. 1985. Dela so bila končana 27. 9. 1985. Za asfaltiranje
celotnega kompleksa smo se odločili zaradi manjših stroškov, ki
bi nastali v nasprotnem primeru zaradi večkratnih prevozov in
prestavitev strojev.

Odgovor pripravila:
Standard operativa

KS.HINKO SMREKAR
Vprašanje:
Kdaj bo razgrnitev ZN za industrijsko cono?
Odgovor:
Skladno z zakonom o urbanističnem planiranju je bil izdelan

tehnični del zazidalnega načrta za zazidalne otoke ŠP 2, ŠM 1,
ŠR 2/3 in SS 102/2 ob gorenjski progi.

S sprejetjem zakona o urejanju naselij in drugih posegov v
prostor (Uradni list SRS, št. 18/84) je potrebno ta zazidalni načrt
uskladiti z določili zakona.

ZIL TOZD Urbanizem — LUZ je pričel z uskladitvijo, vendar je
potrebno preveriti in uskladiti tudi programe posameznih uporabni-
kov v coni. Sprejem in obravnava navedenega zazidalnega načrta
sta odvisna predvsem od sodelovanja uporabnikov pri dopolnitvi
dokumenta.

Predvidevamo, da bo možno obravnavati sprejem tega zazidal-
nega načrta na zborih skupščine občine Ljubljana-Šiška v I. tri-
mesečju leta 1986. Odgovor pripravil:

Komite za urejanje prostora Šiška


